



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN COMMERCIAL BANK Date: 30-06-2021 03:40:55 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك التجاري الأردني التاريخ: 30-06-2021 03:40:55 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN COMMERCIAL BANK was held on 14:00 On 30-06-2021 at via lumi AGM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 96.54%.	عقدت الهيئة العامة لشركة البنك التجاري الأردني بتاريخ 30-06-2021 على 14:00 اجتماعا غير عادي وذلك في بواسطة برنامج لومي وبنسبة حضور 96.54%.
<b>Subject: Other</b>	<b>الموضوع: آخر</b>
approving issuing convertible bonds or unconvertable bonds to subsidize the capital of the bank . And authorizing the board of directors to take the necessary legal measures to fulfill that.	الموافقة على اصدار اسناد قرض قابلة للتحويل الى أسهم و / أو غير قابلة لدعم قاعدة رأس المال و تفويض مجلس الادارة باتخاذ الاجراءات القانونية اللازمة لتنفيذ ذلك
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: هيثم حموري	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: هيثم حموري المنصب: رئيس قسم المساهمين